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 Protokół Nr XLIII/2017  

z sesji Rady Powiatu Grójeckiego 

odbytej w dniu 15 września 2017 r.  

Sesja odbyła się w Sali Konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Grójcu.  

 

Przewodniczący Rady Władysław Kumorek o godzinie 8.00 otworzył Sesję 

wypowiadając formułę „Otwieram Sesję Rady Powiatu Grójeckiego”. 

Następnie powitał Panie i Panów Radnych Powiatu Grójeckiego oraz 

zaproszonych gości.  

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady poinformował, że obecnie w Sesji uczestniczy 19 radnych, co 

pozwala na podejmowanie prawomocnych decyzji. Lista obecności stanowi (zał. nr 1) 

do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 3  

Przyjęcie porządku obrad. Przewodniczący poinformował, że porządek obrad 

wszyscy otrzymali, zwrócił się z zapytaniem czy są uwagi do porządku obrad.  

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Powiatu z dnia 7 lipca 2017 r. i 8 sierpnia 2017 r.   

5. Sprawozdanie Starosty Grójeckiego z pracy Zarządu Powiatu i informacje 

Starosty Grójeckiego.  

6. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:  

6.1. wyrażenia woli przystąpienia Powiatu Grójeckiego do programu wieloletniego 

pn. „Program Rozwoju Gminnej i Powiatowej Infrastruktury Drogowej na lata 

2016-2019” oraz realizacji zadania pn. „Przebudowa dróg powiatowych  

 Nr 1602W Wilczoruda-Michrów i 1601W Pniewy-Rembertów” na terenie 

Gminy Pniewy. 

6.2. zmieniająca uchwałę Budżetową Powiatu Grójeckiego na rok 2017, 

6.3. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Grójeckiego na lata  

2017-2027”. 

6.4. zmiany Uchwały Rady Powiatu Nr XXXVI/221/2017 z dnia 24 marca 2017 r.  

w sprawie uchwalenia planu finansowego podziału środków z Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych dla powiatu Grójeckiego na 

2017 r.  

6.5. wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Grójeckiego, (działka 155/14 Nowa Wieś)   

6.6. wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Grójeckiego, (działka 155/16 Nowa Wieś)   

7. Sprawozdanie z prac Komisji Stałych od ostatniej Sesji Rady Powiatu 

Grójeckiego.  

8. Interpelacje i zapytania radnych.  

9. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.  

10. Zamknięcie posiedzenia.   
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Przewodniczący Rady Powiatu zapoznał zebranych autopoprawką Zarządu Powiatu 

do projektu Uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Budżetową Powiatu 

Grójeckiego na rok 2017 oraz do projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Grójeckiego na lata 2017-2027”. 

/załącznik/. 

Następnie przedstawił pismo Zarządu Powiatu o rozszerzenie porządku obrad  

o projekt Uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wysokości opłat za 

sporządzenie kopii dokumentów publicznych udostępnianych na wniosek obywatela 

w ramach dostępu do informacji publicznej. Projekt uchwały będzie rozpatrzony  

w pkt. 6.7 porządku obrad.  /załącznik/  

Radny Maciej Dobrzyński zgłosił dwa wnioski dot. poszerzenia przedstawionego 

porządku obrad. Pierwszy wniosek dot. wprowadzenia pkt. do porządku obrad  

w sprawie informacji Urzędu Zamówień Publicznych o wyniku kontroli doraźnej  

w sprawie udzielonego przez Zamawiającego Starostwo Powiatowe w Grójcu 

zamówienia mającego za przedmiot roboty uzupełniające dotyczące zadania  

pn. Budowa CEM przy Muzeum w Warce.  

Drugi wniosek dot. wprowadzenia pkt. do porządku obrad w sprawie zapoznania się 

z sytuacją finansową PCM Grójec.   

Przewodniczący Rady Powiatu poddał wnioski pod głosowanie.   

Wniosek dot. analizy dokumentów UZP został odrzucony przy 11 głosach „przeciw”,  

6 głosach „za” i 2 głosach „wstrzymujących się”  

Wniosek dot. sytuacji finansowej PCM Grójec został odrzucony przy 11 głosach 

„przeciw”, 6 głosach „za” i 2 głosach „wstrzymujących się” 

Przewodniczący Rady odczytał rozszerzony porządek obrad. 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Powiatu z dnia 7 lipca 2017 r. i 8 sierpnia 

2017 r.   

5. Sprawozdanie Starosty Grójeckiego z pracy Zarządu Powiatu i informacje 

Starosty Grójeckiego.  

6. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:  

6.1. wyrażenia woli przystąpienia Powiatu Grójeckiego do programu wieloletniego 

pn. „Program Rozwoju Gminnej i Powiatowej Infrastruktury Drogowej na lata 

2016-2019” oraz realizacji zadania pn. „Przebudowa dróg powiatowych  

 Nr 1602W Wilczoruda-Michrów i 1601W Pniewy-Rembertów” na terenie 

Gminy Pniewy. 

6.2. zmieniająca uchwałę Budżetową Powiatu Grójeckiego na rok 2017, 

6.3. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Grójeckiego na lata  

2017-2027”. 
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6.4. zmiany Uchwały Rady Powiatu Nr XXXVI/221/2017 z dnia 24 marca 2017 r.  

w sprawie uchwalenia planu finansowego podziału środków z Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych dla powiatu Grójeckiego na 

2017 r.  

6.5. wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Grójeckiego, (działka 155/14 Nowa Wieś)   

6.6. wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Grójeckiego, (działka 155/16 Nowa Wieś), 

6.7. ustalenia wysokości opłat za sporządzenie kopii dokumentów publicznych 

udostępnianych na wniosek obywatela w ramach dostępu do informacji 

publicznej.  

7. Sprawozdanie z prac Komisji Stałych od ostatniej Sesji Rady Powiatu 

Grójeckiego.  

8. Interpelacje i zapytania radnych.  

9. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.  

10. Zamknięcie posiedzenia.   

   

Porządek obrad ze zmianą został przyjęty 13 głosów „za” przy 5 głosach 

„przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”.   

W dalszej części Sesji najlepsi maturzyści szkół ponadgimnazjalnych powiatu 

grójeckiego otrzymali listy gratulacyjne oraz stypendium starosty powiatu 

grójeckiego. 

Następnie Starosta Marek Ścisłowski wręczył nauczycielom ze szkół powiatu 

grójeckiego akty nadania stopnia nauczyciela mianowanego.   

Ad. 4    

Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Powiatu z dnia 7 lipca 2017 r. i 8 sierpnia 2017 r.   

– Przewodniczący Rady poinformował o uwagach, jakie wpłynęły od radnego 

Stanisława Sitarka do protokołu z dnia 7 lipca 2017 r. – uwagi zostały uwzględnione. 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował o uwagach radnego Zygmunta 

Merskiego do protokołu z dnia 8 sierpnia 2017 r., które nie zostały uwzględnione.  

 

Wiceprzewodniczący Radny Powiatu Michał Pruś odczytał opinię prawną dot. 

wniosku radnego Zygmunta Merskiego /załącznik/ 

 

Przewodniczący Rady zwracając się do radnego Zygmunta Merskiego poinformował, 

że w tym czasie zajmujemy się wnioskiem radnego i zostanie on poddany pod 

głosowanie. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Teresa Bednarska odczytała wiosek złożony 

przez radnego Zygmunta Merskiego. /załącznik/   

 

Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił uwagę radnemu  Zygmuntowi Merskiemu, że 

nie udzielił mu głosu wobec kontynuowania wypowiedzi Przewodniczący Rady 

odebrał mu  głos.   
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Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie wniosek złożony przez 

radnego Zygmunta Merskiego. 

Wniosek został odrzucony 11 głosów „za” przy 6 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się”.     

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Michał Pruś odczytał wniosek radnego 

Zygmunta Merskiego dot. udostepnienia nagrania sesji z dnia 8 sierpnia 2017 r. 

/załącznik/ Przewodniczący Rady Powiatu Władysław Kumorek poinformował, że 

wniosek został rozpatrzony pozytywnie.  

 

Protokoły z Sesji Rady Powiatu z dnia 7 lipca 2017 r. i 8 sierpnia 2017 r. zostały 

przyjęte.  

Ad. 5  

Sprawozdanie Starosty Grójeckiego z pracy Zarządu Powiatu i informacje Starosty 

Grójeckiego. – przedstawił Starosta Grójecki. Szczegółowe informacje zawiera 

załącznik do protokołu.  

Następnie Starosta Marek Ścisłowski poinformował o kontroli przeprowadzonej przez 

Wojewodę Mazowieckiego dot. zakupu ambulansów wraz z wyposażeniem dla  

SP ZOZ Nowe Miasto. Starosta poinformował, że kontrola wypadła pozytywnie.  

 

Radny Maciej Dobrzyński odnosząc się do sprawozdania poprosił o przybliżenie 

sprawy Stowarzyszenia Tęcza i rozbudowy budynku Poradni Psychologiczno – 

Pedagogicznej w Warce gdzie Zarząd Powiatu zaproponował przeniesienie 

Warsztatów Terapii Zajęciowej do Nowej Wsi.  

W odpowiedzi Starosta Grójecki Marek Ścisłowski poinformował, że Warsztaty 

Terapii Zajęciowej są dofinansowywane przez Powiat w wysokości 10% wartości 

środków, które WTZ otrzymują, ale przekazujemy znacznie większe środki na 

utrzymanie jednostki. Istnieje problem połączenia dwóch instytucji w jednym 

budynku, czyli poradni i warsztatów. Zarząd Powiatu nie może wyrazić zgody na 

rozbudowę istniejącego budynku, ponieważ mogą być później problemy z tytułu 

ponoszonych nakładów na budowę pomieszczeń na naszej działce. Wystąpiliśmy do 

Gminy Warka o rozważenie możliwości wskazania pomieszczeń, które są  

w posiadaniu gminy lub działki, na której można byłoby rozpocząć budowę WTZ, 

jednak odpowiedź jest odmowna. Zaproponowaliśmy p. Prezes WTZ przeniesie 

warsztatów do Nowej Wsi. WTZ były zainteresowane działką w Warce przy ZSP, ale 

Zarząd Powiatu nie godzi się na takie rozwiązanie. Została złożona propozycja, że 

przy dalszych podziałach działek przy ZSP Warka możemy zaproponować jakieś 

rozwiązanie, ale oczekiwania WTZ to działka o pow. ok. 4 tys. m2. Obecnie trwają 

rozmowy w tej sprawie.  

 

Radny Maciej Dobrzyński poinformował, że WTZ występuje o możliwość rozbudowy 

nie prosząc nikogo o środki finansowe. WTZ oferują, że zdobędą te środki we 

własnym zakresie to jest bardzo korzystna propozycja dla Powiatu.  Sprawy 

dotyczące własności i roszczeń należy zawrzeć w stosowanych umowach. Fakt 
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zaproponowania przeniesienia WTZ do Nowej Wsi kłuci się z misją tego 

Stowarzyszenia, które zajmuje się wyizolowanymi dziećmi, które powinny przebywać 

na terenie miejskim gdzie mogą uczyć się samodzielności.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu zaproponował, aby sprawą zajęły się Komisje Rady 

Powiatu.  

 

Radny Janusz Karbowiak poruszył sprawę funkcjonowania PKS Grójec poprosił  

o przybliżenie sytuacji spółki.   

W odpowiedzi Starosta Grójecki Marek Ścisłowski poinformował, że Zarząd Powiatu 

w miesiącu sierpniu spotkał się z Burmistrzem gm. Tarczyn, która wystąpiła do 

Prezesa PKS Grójec o wykup 193 udziałów w spółce. Pojawił się problem, że my 

jako udziałowcy tej spółki nie mieliśmy wpływu, na to co się dzieje w spółce. Gmina 

Tarczyn wystąpiła z chęcią kupna większej ilości udziałów, ale spółka odpowiedziała, 

że nie jest tą sprawą zainteresowana. Okazało się, że udziały w spółce zaczyna 

skupować jedna osoba, co może być niekorzystne dla spółki. Postanowiliśmy 

wspólnie z gminą Tarczyn wystąpić do spółki o zwołanie Nadzwyczajnego 

Zgromadzenia Wspólników i ustalenia zasad zbywania akcji spółki. 

 

Następnie radny Paweł Siennicki poinformował, że łącznie w spółce jest 2300 

udziałów. Zazwyczaj jest tak, że całość kapitału jest reprezentowana przez ok. 1600 

udziałów. Obecny Prezes spółki ma ok. 470 udziałów w spółce. Radny poinformował 

także, że dotychczasowy Prezes Jerzy Dobrzyński złożył wypowiedzenie.   

 

Radny Stanisław Sitarek poprosił o przybliżenie sprawy dot. wykazu nieruchomości 

przeznaczanych do sprzedaży przy ul. Mogielnickiej 28c w Grójcu. Radny poprosił  

o poinformowanie ile lokali zostało przeznaczonych do sprzedaży oraz ile osób 

zadeklarowało chęć nabycia i ilu jest mieszkańców, którzy nie wyrazili chęci nabycia 

lokalu.    

W odpowiedzi Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że obecnie jest sprzedanych 

7 lub 8 mieszkań i sporządzone są akty notarialne. Pozostałe mieszkania zajmowane 

są przez właścicieli, którzy nie mają zadłużenia w tej chwili zostało przygotowane 

ogłoszenie o zamiarze zbycia lokali dla tych lokatorów jest to ok. 20 osób. Jest 

problem z lokatorami, którzy mają wobec nas zobowiązania finansowe i w tych 

przypadkach zostały wszczęte postępowania dot. odzyskania tych należności.  

W budynku są jeszcze wolne lokale, które zostaną zbyte w przetargu 

nieograniczonym. 

 

Radny Stanisław Sitarek odnosząc się do sprawozdania Starosty odniósł się do pkt. 

7 dot. ustalenia opłata za pobyt i posiłki w placówkach oświatowych. Radny poprosił 

o przybliżenie sprawy.  

W odpowiedzi Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że poszczególni Dyrektorzy 

placówek zgłaszają wnioski dot. kwoty za pobyt i posiłki, przeważnie jest to kwota na 

tym samym poziomie co w ubiegłym roku lub niewiele wyższa. 

 

Radny Janusz Karbowiak poruszył sprawę wyceny lokali przy ul. Mogielnickiej 28 c. 
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W odpowiedzi Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że wycena lokali w trybie 

przetargu ograniczonego jest taka sama jak lokali, które zostały już zbyte.            

 

Ad. 6  

Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach: 

 

Ad. 6.1 

Projekt Uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Powiatu 

Grójeckiego do programu wieloletniego pn. „Program Rozwoju Gminnej i Powiatowej 

Infrastruktury Drogowej na lata 2016-2019” oraz realizacji zadania pn. „Przebudowa 

dróg powiatowych Nr 1602W Wilczoruda-Michrów i 1601W Pniewy-Rembertów”  

na terenie Gminy Pniewy. /załącznik/  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, Finansów i Mienia poinformował,  

że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Transportu Zbiorowego i Dróg Publicznych poinformował, że 

komisja nie opiniowała projektu uchwały, ponieważ nie jest on potrzeby przy 

składaniu wniosku do programu wieloletniego pn. „Program Rozwoju Gminnej  

i Powiatowej Infrastruktury Drogowej na lata 2016-2019”.   

 

Radny Janusz Karbowiak poinformował, że na wczorajszym posiedzeniu Komisji 

Transportu została nam przedstawiona informacja, że nie ma konieczności 

podejmowania tej uchwały, ponieważ ta uchwała zostanie zdjęta z dzisiejszego 

porządku obrad. Pracownik urzędu  tłumaczył na posiedzeniu komisji, że wystarczy 

podpis p. Starosty i p. Skarbnik a uchwała w tej chwili jest bezcelowa. 

 

Starosta Grójecki Marek Ścisłowski zabierając głos wyjaśnił, że potrzeba jest 

uchwała intencyjna Rady Gminy w Pniewach, że gmina razem z powiatem przystąpi 

do realizacji zadania. Gmina Pniewy podjęła taką uchwałę i Rada Powiatu też taką 

uchwałę powinna podjąć. Do zwożenia wniosku uchwała nie jest potrzebna, ale jej 

podjęcie jest dla nas zabezpieczeniem.  

 

W następnej kolejności radny Zygmunt Merski odniósł się do wczorajszego 

posiedzenia Komisji Finansów, które rozpoczęło się o godz. 12.00. Radny 

poinformował, że jest również członkiem Komisji Transportu, które to posiedzenie 

również zostało zaplanowane na wczorajszy dzień na godz. 14.00. Rady 

poinformował, że nie mógł uczestniczyć w posiedzeniu Komisji Transportu, ponieważ 

w tym czasie trwało posiedzenie Komisji Finansów. Radny poinformował, że już 

kolejny raz zwraca uwagę na problem nakładania się posiedzeń komisji.  

Następnie radny poinformował, że wszystkie drogi są ważne, ale ta droga została 

warunkowo dopuszczona do remontu gdzie firma PEPSI miała przeznaczyć środki 

finansowe w kwocie ok. 500 tys. zł. na remont tej drogi. W dniu dzisiejszym 

dowiadujemy się, że sytuacja jest inna i nie będzie środków ze strony firmy PEPSI. 

Na terenie Powiatu Grójeckiego jest wiele innych dróg w dużo gorszym stanie 

technicznym.    
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W odpowiedzi Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że nie było żadnego 

warunku, że jak firma PEPSI dołoży środki finansowe do remontu drogi to droga 

będzie realizowana. Każda droga jest realizowana zgodnie z planem na tych samych 

zasadach. Następnie Starosta poinformował, że wniosek ma szansę otrzymać dużą 

liczbę punktów i być jednym z najlepiej przygotowanych wniosków.  

 

Następnie radny Ireneusz Szymczak zabierając głos odniósł się do sprawy 

współfinansowania inwestycji z firmą PEPSI. Poinformował, że rozmowy z dyrekcją 

firmy są prowadzone od dawana. Były zapewnienia ze strony firmy o zabezpieczeniu 

środków. Otrzymaliśmy pismo z firmy PEPSI, że nie otrzymamy pomocy finansowej  

z przyczyn formalnych jednak Zarząd Powiatu nie zgadza się z tym stanowiskiem, 

ponieważ firma w poprzednich latach udzielała takiej pomocy finansowej.  

 

Zabierając głos Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że sprawa nie jest 

zamknięta i jesteśmy umówieni z Prezesem firmy PEPSI na rozmowy w sprawie 

dofinansowania inwestycji. 

 

Radny Stanisław Sitarek odnosząc się do wczorajszego posiedzenia Komisji 

Transportu poinformował, że takie działania nie powinny mieć miejsca Komisja 

Transportu miała odbyć się na sali konferencyjnej, ponieważ pokój Rady Powiatu był 

zajęty przez kontrolę. Okazało się inaczej komisja odbyła się w Biurze Rady  

a Przewodniczący Komisji nie powiadomił osób uczestniczących w Komisji 

Finansów, że rozpoczyna się posiedzenie Komisji Transportu. Następnie radny 

poinformował, że jest to niewyobrażalne, aby Komisja Transportu nie opiniowała 

inwestycji drogowej na terenie gm. Nowe Miasto czy zdjęcia inwestycji drogowej w 

msc. Hornigi. Następnie radny odniósł się do inwestycji na terenie gm. Pniewy 

poinformował, że inwestycja miała być realizowana warunkowo, ponieważ  

p. Szymczak zapewniał, że firma PEPSI dofinansowuje tę inwestycję.   

 

Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że będziemy podejmować stosowne kroki, 

aby firma PEPSI dołożyła środki finansowe do inwestycji na terenie gm. Pniewy. Nikt 

nie mówił, że firma PEPSI zapewniła środki tylko, że może dofinansować inwestycję. 

Starosta zaapelował, aby nie przekazywać nieprawdziwych informacji, ponieważ 

jeszcze inwestycja się nie rozpoczęła a już są głosy, że środków od firmy PEPSI nie 

będzie.  

 

Radny Wojciech Wojtczak poinformował, że komisja odbyła się zgodnie z prawem. 

Komisja mogła obradować, ponieważ było zapewnione quorum. Następnie 

poinformował, że p. Sitarek jest powiadamiany o posiedzeniu, ale nie jest członkiem 

Komisji Transportu. Klub Nasze Czasy mógł na posiedzenie wydelegować innego 

radnego.  

 

Radny Stanisław Sitarek poinformował, że firma PEPSI to firma prywatna, która jak 

się dowiedziała o naszej uchwale to stwierdziła, że sobie poradzimy sami finansowo. 
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Radny poinformował, że z firmą PEPSI powinno być podpisane porozumienie  

w sprawie pomocy finansowej.     

 

Następnie Radny Krzysztof Ambroziak poinformował, że czuje się oszukany, 

ponieważ były propozycje i programy gdzie miały być wszystkie gminy 

dofinansowane ze środków zewnętrznych. Na terenie gminy Pniewy wykonuje się już 

drugą inwestycję ze środków zewnętrzach a na terenie gminy Chynów nie ma takiej 

inwestycji. Następnie radny odniósł się do harmonogramu inwestycji drogowych, 

który został przygotowany przez Komisję Transportu a nie został innym radnym 

udostępniony.  

 

Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że wszyscy wiemy, jaki jest stan dróg na 

terenie Powiatu i ile potrzeba środków finansowych, aby je wyremontować. Powiat  

i tak robi w tej sprawie bardzo dużo a przecież nie może zaciągać żadnych 

zobowiązań finansowych, aby przeznaczyć je na remonty.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Michał Pruś wnioskuje o 10 minut w obradach.  

 

Przewodniczący Klubu Powiat Sprawny i Przyjazny również wnioskuje o 10 minut  

w obradach.   

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że ogłosi przerwę w obrad po 

zakończeniu dyskusji w tym punkcje porządku obrad.  

 

Radny Stanisław Sitarek zwrócił się z zapytaniem, jaki wkład własny zadeklarowała 

gmina Pniewy.  

 

Radny Ireneusz Szymczak poinformował, że na Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy  

w Pniewach została zabezpieczona kwota w wysokości 1,5 mln zł. na inwestycję 

„Przebudowa dróg powiatowych Nr 1602W Wilczoruda-Michrów i 1601W Pniewy-

Rembertów” z możliwością zmiany wysokości tej kwoty.  

 

Przewodniczący Komisji Transportu Wojciech Wojtczak poinformował, że 

harmonogram zostanie radnemu przesłany.    

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali 

obrad 19 radnych. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych. Uchwała  

Nr XLIII/259/2017 została przyjęta jednogłośnie 19 głosów „za”.  

 

Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy w obradach.  

 

Po przerwie wnosił obrady.     

 

Ad. 6.2  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego zmieniający uchwałę Budżetową Powiatu 

Grójeckiego na rok 2017. /załącznik/  
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Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, Finansów i Mienia poinformował,  

że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali 

obrad 19 radnych. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych. Uchwała Nr 

XLIII/260/2017 została przyjęta 11 głosów „za” przy 7 głosach „wstrzymujących 

się” i 1 głosie „przeciw”. 

Ad. 6.3 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Grójeckiego na lata 2017-2027”. /załącznik/  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, Finansów i Mienia poinformował,  

że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na  

sali obrad 19 radnych. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych.  

Uchwała Nr XLIII/261/2017 została przyjęta 11 głosów „za” przy 7 głosach 

„wstrzymujących się” i 1 głosie „przeciw”. 

Ad. 6.4  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie zmiany Uchwały Rady 

Powiatu Nr XXXVI/221/2017 z dnia 24 marca 2017 r. w sprawie uchwalenia planu 

finansowego podziału środków z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych dla powiatu Grójeckiego na 2017 r. /załącznik/  

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, Finansów i Mienia poinformował,  

że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, Spraw Socjalnych  

i Przeciwdziałania Bezrobociu poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali 

obrad 19 radnych. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych. Uchwała  

Nr XLIII/262/2017 została przyjęta jednogłośnie 19 głosów „za”.  

Ad.6.5  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Grójeckiego, (działka 155/14 Nowa 

Wieś) /załącznik/.  

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, Finansów i Mienia poinformował,  

że komisja negatywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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Starosta Marek Ścisłowski zabierając głos poprosił o pozytywne przyjęcie uchwały, 

ponieważ jest to wniosek mieszkańców, w którym proszą o umożliwienie im zakupu 

działki. W chwili obecnej przedmiotowa działka jest wykorzystywana przez członków 

wspólnoty mieszkaniowej, jako parking z uwagi na całkowity brak miejsc postojowych 

przy budynku wspólnoty.  

 

Radny Maciej Dobrzyński poinformował, że jest to kolejna uchwała, która 

charakteryzuję tę władzę, ponieważ wyprzedawane jest wszystko bez zastanawiania 

się nad sprawą. Według radnego sprzedawana jest bardzo cenna i wartościowała 

działka, która w perspektywie czasu będzie nam potrzeba. Następnie radny 

poinformował, że obydwie działki, które są przeznaczone na sprzedaż nie powinny 

być zbywane. Radny apeluje o odrzucenie uchwał w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż nieruchomości.   

 

Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że Dyrektor Centrum Kształcenia 

Zawodowego i Ustawicznego w Nowej Wsi wyraziła zgodę na sprzedaż działki, która 

ma ok. 500 m2  i nie jest jej do niczego potrzeba.  

 

Radny Zygmunt Merski poinformował, że jest to sprzedaż działki w środku terenów 

szkolnych jest dla nas niepotrzebne. Mieszkańcy parkują tam samochody i dalej 

mogliby parkować bez potrzeby sprzedawania działki. W przyszłości mogą być jakieś 

zmiany w szkolnictwie i nie należy pochopie sprzedawać nieruchomości.  

 

Radny Janusz Karbowiak poinformował, że kwota ze sprzedaży jest niewielka i nie 

wniesie ona wiele do Powiatu. Radny zwracając się do Przewodniczącego Rady 

poinformował, że Przewodniczący zmienia zadnie, ponieważ w sprawie sprzedaży 

działek w Nowej Wsi trzy lata temu miał zupełnie inne zdanie. 

 

Radny Janusz Gaweł zwrócił się z zapytaniem jak jest spodziewaną kwota za 

sprzedaż działki.  

 

Wicestarosta Dariusz Piątkowski poinformował, że z inicjatywą wystąpiła Wspólnota 

Mieszkaniowa w Nowej Wsi, ponieważ mieszkańcy nie mają gdzie parkować 

samochodów. Działka jest sprzedawana za zgodą dyrektora szkoły. Zostały 

nieprawidłowo sprzedane udziały w gruntach i teraz należy to naprawić, aby 

mieszkańcy mogli swobodnie parkować. Następnie Wicestarosta poinformował, że 

jedna z działek wyceniona została na ok. 209 tys. zł. a druga na ok. 35 tys. zł.    

 

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali 

obrad 19 radnych. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych. Uchwała  

Nr XLIII/263/2017 została przyjęta 13 głosów „za” przy 6 głosach „przeciw”.  
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Ad. 6.6   

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Grójeckiego, (działka 155/16 Nowa 

Wieś), /załącznik/  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, Finansów i Mienia poinformował, · że 

komisja negatywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Radny Zygmunt Merski poinformował, że sprzedaż działki wycenionej na ok. 209 tys. 

zł. będzie dla Powiatu stratą, ponieważ wiąże się to z obniżeniem wartości 

pozostałych działek. Radny zaapelował, aby nie sprzedawać w/w działki.  

 

Starosta Marek Ścisłowski zabierając głos wnioskuje o pozytywne przyjęcie uchwały. 

nie wiemy za ile działka zostanie sprzedana, ponieważ będzie ogłoszony przetarg 

nieograniczony.      

 

W następnej kolejności głos zabrali radny Maciej Dobrzyński oraz radny Stanisław 

Sitarek, którzy wyrazili swoje niezadowolenie w sprawie sprzedaży działek w Nowej 

Wsi.   

 

Radny Wiesław Czerwiński poprosił o zachowanie powagi dla na sali obrad.   

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali 

obrad 19 radnych. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych. Uchwała  

Nr XLIII/264/2017 została przyjęta 10 głosów „za” przy 7 głosach „przeciw”  

i 2 głosach „wstrzymujących się”. 

Ad. 6.7  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie ustalenia wysokości opłat  

za sporządzenie kopii dokumentów publicznych udostępnianych na wniosek 

obywatela w ramach dostępu do informacji publicznej. /załącznik/ 

 

Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że w związku ze wzrostem liczby wniosków 

osób zainteresowanych uzyskaniem informacji publicznej w formie papierowej lub na 

nośnikach informatycznych istnieje potrzeba ustalenia wysokości opłat  

za przygotowanie materiałów.  

 

Radny Maciej Dobrzyński poinformował, że dostęp do informacji publicznej należy 

się każdemu obywatelowi i jest to zapisane w Konstytucji RP i nie należy ograniczać 

dostępu do informacji poprzez narzucanie jakiś opłat.    

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali 

obrad 19 radnych. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych. Uchwała  

Nr XLIII/265/2017 została przyjęta 14 głosów „za” przy 2 głosach „przeciw”  

i 3 głosach „wstrzymujących się”.  
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Ad. 7  

Sprawozdanie z prac Komisji Stałych od ostatniej Sesji Rady Powiatu Grójeckiego.  

 

Przewodniczący Komisji Finansów Ireneusz Szymczak poinformował o uchwałach, 

które zostały przedstawione na posiedzeniu komisji a są tematem obrad dzisiejszej 

Sesji Rady Powiatu. Następnie Przewodniczący Komisji poinformował, że na 

posiedzeniu została przedstawiona sytuacja finansowa SP ZOZ Nowe Miasto oraz 

PCM Grójec. W szpitalu w Nowym Mieście strata z działalności gospodarczej od  

1 stycznia 2017 r. do 31 lipca 2017 r. wynosiła 938.171,53 zł niestety była wyższa od 

straty w analogicznym okresie 2016 r. o 260.779,70 zł. Następnym niepokojącym 

zjawiskiem w przypadku tej jednostki jest zjawisko ponownego narastania 

zobowiązań wymagalnych tj. 556.788,49 zł. na koniec lipca 2017 r. Zarządzający 

szpitalem, aby poprawić istniejącą sytuację będą wdrażać program naprawczy.  

W przypadku PCM Grójec strata za I półrocze 2017 r. wynosi ok. 1.700.000 zł i była 

głównie spowodowana zapłaceniem przez spółkę raty obligacji wraz z odsetkami. Na 

posiedzeniu trwała dyskusji na temat problemów w spółce. Radni na posiedzeniu 

negatywnie ocenili niechęć p. Prezes do udostępnienia informacji na temat PCM.     

W następnej kolejności poinformował o wnioskach, jakie były skierowane przez 

Komisję do Zarządu Powiatu dot. przedstawienia na sesji Rady Powiatu w dniu  

15 września 2017 r. szczegółowej informacji dot. sytuacji finansowo – organizacyjnej 

w PCM Grójec za I półrocze 2017 wraz z porównaniem analogicznego okresu roku 

ubiegłego i roku 2014 /poprzednia kadencja/. Drugi wniosek dot. przedstawienia 

informacji nt. wysokości kontraktu oraz kwot wykonania w 2015,2016 oraz I półroczu 

2017 r. w rozbiciu na poszczególne oddziały PCM Grójec.   

  

Przewodniczący Rady poprosił o spokój na sali obrad, następnie odebrał głos 

radnemu Zygmuntowi Merskiemu i poprosił o wypisanie do protokołu.    

 

Przewodniczący Komisji Transportu Wojciech Wojtczak poinformował, że komisja 

obradowała w dniu wczorajszym. Komisja zajmowała się stanem dróg gdzie były 

zgłaszane wnioski dot. remontów cząstkowych, wycinki drzew oraz braków  

w oznakowaniu drogowym. Komisja zapoznała się z także z pismami, jakie wpłynęły 

do komisji.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Czerwiński poinformował, że od 

ostatniej Sesji Rady Powiatu nie odbyło się żadne posiedzenie komisji.  

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia Anna Steczkowska poinformowała o uchwałach, 

jakie zastały zaopiniowane przez komisję i są w porządku obrad dzisiejszej Sesji 

Rady Powiatu.  Komisja zapoznała się z sytuacją finansową SP ZOZ Nowe Miasto 

oraz PCM Grójec za pierwsze półrocze 2017 r. Komisja również dyskutowała na 

temat stanu pielęgniarek w PCM, sieci szpitali oraz nocnej i świątecznej opiece 

medycznej, która będzie wdrożona w PCM od 01.10.2017 r. Obydwa szpitale  

za I półrocze zanotowały stratę.  Na stratę w PCM Grójec zalicza się 1.000.000 zł to 

wykup obligacji, 400.000 zł to odsetki od wykupu obligacji, 180 tys. zł. zapłata za 
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dokumentacje projektową dot. SOR-u. Zobowiązań wymagalnych na dzień  

31 czerwca 2017 r. PCM nie zanotował. Kontrakt jest realizowany na poziomie 

102%. Zobowiązania wobec pracowników wypłacane są na bieżąco zawieszone są 

tylko wypłaty z funduszu socjalnego. Problem polega na tym, że związki zawodowe 

nie zgodziły się na zmianę regulaminu. Na komisji była również poruszona spawa 

obsady dyżurów pielęgniarskich. W szpitalu w Nowym Mieście strata z działalności 

gospodarczej od 1 stycznia 2017 r. do 31 lipca 2017 r. wynosiła 938.171,53 zł.  

W szpitalu w Nowym Mieście jest przygotowywany program naprawczy, który będzie 

gotowy do końca września br. Program przygotowuje firma zewnętrzna.     

 

Radny Maciej Dobrzyński zabierając głos poinformował, że informacje ze SP ZOZ 

Nowe Miasto są wyczerpujące jest również przygotowywany program naprawczy. 

Natomiast w przypadku PCM Grójec zostało wymienionych wiele problemów między 

innymi finansowe jak również organizacyjne. Komisja Zdrowia nie zaproponowała 

jakichkolwiek działań i kroków zapobiegawczych tej sytuacji, jaka panuje w PCM. 

Następnie radny poruszył sprawę świadczeń socjalnych w PCM gdzie p. Prezes nie 

chce się zgodzić na pewne rozwiązania. Osoby przyjmowane do szpitala pochodzą 

nie z naszego terenu najczęściej z Radomia. Informacje, które do nas spływają od 

Starosty czy p. Prezes PCM są najprawdopodobniej nierzetelne. Radny zwrócił się 

do Przewodniczej Komisji Zdrowia o zaproponowanie jakiś rozwiązań dla obecnej 

sytuacji w Grójeckim szpitalu.   

 

 

Starosta Marek Ścisłowski zabierając głos zwrócił się z zapytaniem czy jest złożony 

wniosek o spotkanie w sprawie programu naprawczego w PCM Grójec, ponieważ od 

maja br. czekamy na propozycje współpracy.  

 

Radny Maciej Dobrzyński poinformował, że wniosek wpłynął kilka miesięcy temu 

obecnie czekamy na termin spotkania. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Teresa Bednarska poinformowała, że była chęć 

współpracy i spotkania w celu omówienia pewnych spraw. Czekamy na podanie 

terminu spotkania.  

Starosta Marek Ścisłowski zaproponował termin spotkania w sprawie programu 

naprawczego PCM Grójec na dzień 21 września 2017 r. godz. 13.00.    

 

Radny Maciej Dobrzyński poprosił, aby na 7 dni przed spotkaniem zostały 

dostarczone dokumenty i sprawozdania, o których mówił na posiedzeniu komisji 

zdrowia.  

 

Starosta Marek Ścisłowski zabierając głos poinformował, że była przedstawiona 

informacja, że jest przygotowany program naprawczy i niektórzy radni chcą go 

przedstawić, więc czekamy na przedstawianie tego programu. Nie było żadnych 

warunków, co do przedstawienia dokumentów.    
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Radny Stanisław Sitarek poinformował, że mówiliśmy o programie naprawczym, ale 

potrzebne są dokumenty jak bilans, sprawozdania itp. Starosta informował, że  

w ciągu miesiąca otrzymamy te dokumenty jednak ich nie otrzymaliśmy. Na komisji 

p. Prezes mówiła, że ma dokumenty, ale może je udostępnić na Walnym 

Zgromadzeniu Wspólników.  

 

Radny Zygmunt Merski poinformował, że sytuacja finansowa w szpitalu grójeckim 

jest katastrofalna. Będąc kilka razy w szpitalu na izbie przyjęć trzeba czekać ok. 4-5 

godzin na lekarza. Następnie poruszył sprawę zarobków personelu pielęgniarskiego, 

który jest bardzo niski a odpowiedzialność duża. Średni wiek pielęgniarek to 59 lat  

o tej sytuacji też należy myśleć. Pielęgniarki dyżurują na dwóch oddziałach 

jednocześnie takie sytuacje nie powinny mieć miejsca. Następnie odniósł się do 

sytuacji, jaka panuje między personelem gdzie wywyższane są pielęgniarki, które 

przybyły z Radomia. Jeśli sytuacja się nie zmieni nie będzie w szpitalu pielęgniarek, 

które już teraz odchodzą do innych placówek między innymi do Piaseczna.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Teresa Bednarska poinformowała, że szpital jest 

powiatowy i każdy Wójt i Burmistrz mógłby wesprzeć działalność PCM. Jednak 

Wójtowie i Burmistrzowie nie widzą takiej potrzeby. Gmina Grójec tylko przekazała 

środki na funkcjonowanie szpitala.  

 

 

Starosta Marek Ścisłowski odnosząc się do wypowiedzi radnego Merskiego 

poinformował, że radny podał dużo informacji i danych, więc skoro jesteście  

w posiadaniu takich danych to można przedstawić program naprawczy.    

 

Rady Janusz Gaweł zabierając głos zaapelował o zakończenie dyskusji na temat 

programu naprawczego szpitala w Grójcu. Program naprawczy nie jest 

przygotowywany przez radę powiatu tylko zarząd spółki, który opracowuje program  

i przedstawia właścicielowi. Mówienie o braku danych finansowych spółki, wszystkie 

dane powinny być przekazane do końca czerwca do KRS. Restrukturyzacja zakładu 

polega między innymi na tym, aby poszukać środków finansowych wewnątrz 

swojego zakładu np. redukcja niektórych etatów a później szukać na zewnątrz.  

W szpitalu grójeckim dzieje się źle, to co powiedział radny Merski na temat PCM jest 

prawdą. Następnie radny poruszył sprawę przenoszonych pielęgniarek na inny 

oddział a na miejsce tej pielęgniarki jest przyjmowana pielęgniarka z Radomia, która 

otrzymuje dużo wyższe wynagrodzenie. Ludzie z Radomia pracują w szkołach oraz 

w innych wielu instytucjach czy firmach. Radny poinformował, że nie można 

preferować tylko ludzi z Radomia należy także myśleć o ludziach ze swojego terenu, 

którzy również są przygotowani do pracy.  Radny jeszcze raz podkreślił,  

że w grójeckim szpitalu jest trudna sytuacja.  

 

Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że na pewno wszystkie dokumenty, które 

są wymagane od spółki zgodnie z terminem zostały przekazane do KRS. Następnie 

Starosta odniósł się do słów radnego dot. zatrudniania w szkołach czy innych 

instytucjach ludzi z Radomia gdzie ten stan nie jest od dziś tylko trwa od wielu lat.  
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W PCM p. Prezes przyjmie każdą pielęgniarkę nie ma znaczenia, z jakiego jest 

regionu. Nie jest to również prawdą, aby była przenoszona pielęgniarka a na jej 

miejsce była zatrudniana nowa z dużo wyższym wynagrodzeniem. Następnie 

Starosta poinformował, że problemy związane z pielęgniarkami i lekarzami nie 

dotyczą tylko naszego szpitala to jest problem ogólnokrajowy. Robimy wszystko, aby 

ten szpital uratować, ale atmosfera i plotki wokół tego szpitala nie sprzyjają temu. 

 

Radna Anna Steczkowska poinformowała, że problem z obsadą personalną  

w PCM Grójec nie dotyczy tylko tego szpitala tylko wielu szpitali z terenu całej Polski. 

Zawiódł system kształcenia lekarzy i pielęgniarek w Polsce od lat środowiska 

medyczne, samorządy pielęgniarskie i lekarskie alarmowy w sprawie kształcenia 

nowego personelu. 

 

Radny Wiesław Czerwiński poinformował, że nie ma znaczenia, z jakiego regionu 

pochodzi pielęgniarka czy lekarz ważne, że ma odpowiednie wykształcenie. 

Następnie przypominał, że za zatrudnienie w spółce odpowiada Prezes.  

 

Przewodniczący Rady Władysław Kumorek poprosił o spokój na sali obrad. 

Następnie odebrał głos radnemu Merskiemu i radnemu Karbowiaku w związku  

zakłócaniem obrad i zabieraniem głosu bez wcześniejszego pozwolenia.   

 

Radny Zygmunt Merski poinformował, że niesprawiedliwe jest, aby pielęgniarki, które 

w naszym szpitalu pracują po 20 lat zarabiały dużo mniej niż te nowo zatrudniane. 

Wszystkie pielęgniarki powinny zarabiać na podobnym poziomie. Niedobrą praktyką 

jest także przenoszenie pielęgniarek na inne odziały gdzie długo pracowały na 

jednym oddziale a przenosi się na inny gdzie nie znają dokładnie sprzętu i pracy. 

Odnosząc się do programu naprawczego poinformował, że był przygotowany 

program przez firmę zewnętrzną były do niego uwagi, ale nie został przenalizowany 

oraz nie został wdrożony. Pieniądze, które zostały przeznaczone na jego 

opracowane zostały zmarnowane.  

 

Radny Janusz Karbowiak zwracając się do Przewodniczącego Rady poinformował, 

że nie zakłóca obrad sesji. Następnie radny poinformował, że powinnyśmy wrócić do 

programu naprawczego, przeanalizować program wspólnie z p. Prezes. Pomoc 

finansowana dla PCM ze strony Starostwa jest bardzo pogrzebana, aby odciążyć 

spółkę. Powinniśmy wrócić do poprzedniego programu naprawczego niż tworzyć 

kolejne dokumenty.   

 

Radny Maciej Dobrzyński poinformował, że zmiany dot. poręczenia kredytu PCM 

Grójec kosztowały nas 100 tys. zł. Takie decyzje świadczą o złym gospodarowaniu 

pieniędzmi. Radny poinformował, że jest w posiadaniu informacji, że do szpitala 

zostały przyjęte osoby bez odpowiedniego wykształcenia medycznego.  

 

Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że zmiany do poręczenia kredytu zostały 

wprowadzone tylko dlatego, że zdecydowaliśmy się na poręczenie kredytu dla 

szpitala w Nowym Mieście.     
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Przewodniczący Rady poinformował, że przechodzimy do następnego porządku 

obrad.        

 

 

Radny Krzysztof Kaźmierczak poinformował, że jeszcze wszyscy Przewodniczący 

Komisji nie złożyli sprawozdania, więc powinniśmy pozostać w obecnym punkcje 

porządku obrad.  

Następnie odnosząc się do dyskusji na temat szpitala poinformował, że na dzisiejszej 

sesji padło dużo negatywnych słów na temat naszego szpitala. Radny poinformował, 

że sam był pacjentem tego szpitala i jak widać żyje między innymi dzięki pracy 

lekarzy, pielęgniarek i pracy tego szpitala. Będąc również w innych szpitalach  

i obserwacji to żadne pieniądze i kredyty nie pomogą szpitalowi, jeśli będzie taka 

sytuacja, że z tej sali wychodzą nasze opinie, które szkodzą szpitalowi. Atmosfera 

jest niedobra i to odbija się na szpitalu. Wychodząc z tej sali opowiadamy często 

nieprawdziwe informacje to przekłada się na złą atmosferę w zakładzie pracy czy to 

w szpitalu czy w muzeum. Plotki są szkodliwe i nie ma, co opowiadać, że chcemy 

dobrze dla szpitala. W szpitalu należy wprowadzić lepszą atmosferę i na ten temat 

należy również z p. Prezes rozmawiać.   

 

Przewodniczący Rady poinformował, że Przewodnicząca Komisji Oświaty nie 

składała sprawozdania, ponieważ w czasie między sesyjnym nie odbyło się żadne 

posiedzenie. Następnie Przewodniczący zaapelował, aby nie wprowadzić chaosu na 

sali, ponieważ to przeszkadza w sprawnym prowadzeniu obrad.    

 

Przewodnicząca Komjsi Oświaty Barbara Kowalska poinformowała, że komisja 

pracuje systematycznie i miarę potrzeb. Członkowie komisji uczestniczą  

w uroczystościach oświatowych. 

 

Radny Janusz Karbowiak zabierając głos odniósł się do ostatniego posiedzenia 

komisji transportu oraz wyciągu z posiedzenia zarządu gdzie PZD zlecił firmie 

dodatkowe roboty naprawcze na drodze Błędów – Huta Błędowska. Radny zwrócił 

się z zapytaniem, za jaką kwotę zostały wykonane te roboty oraz jaki był ich zakres 

oraz czy prace nie mogły być wykonane w ramach gwarancji przez firmę STRABAG. 

 

W odpowiedzi Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że prace były wykonane za 

30 tys. zł. Uszkodzenie dot. chodnika w Błędowie gdzie z kolektora 

odprowadzającego wodę opadową w czasie obfitych opadów został rozmyty rów 

odprowadzający wodę. W dokumentacji nie było przewidziane wzmocnienie tego 

rowu i doszło nawet do podmycia drogi. Skarpa została wzmocniona, aby nie doszło 

już to takich sytuacji. Będą jeszcze wykonane przepusty pod zjazdami na tej drodze, 

aby zapobiec zastoiskom wodnym.      
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Ad. 8        

Interpelacje i zapytania radnych.  

 

Radny Maciej Dobrzyński zabierając głos odniósł się do informacji Urzędu Zamówień 

Publicznych o wyniku kontroli doraźnej w sprawie udzielonego przez Zamawiającego 

Starostwo Powiatowe w Grójcu zamówienia mającego za przedmiot roboty 

uzupełniające dotyczące zadania pn. Budowa CEM przy Muzeum w Warce. Radny 

poinformował, że powinniśmy ten dokument omówić.  

 

Radny Janusz Gaweł poinformował, że ta sprawa powinna być omówiona  

na posiedzeniach komisji czy w klubach radnych.   

 

Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że p. Dobrzyński świadomie wykorzystał 

obecność nauczycieli i osób, które nie są zainteresowane tym problemem mówiąc  

o rażących nadużyciach. Następnie Starosta poinformował, że wystąpił do Sądu  

w sprawie p. Dobrzyńskiego z zapytaniem jak wygląda sprawa. Z uzyskanej 

odpowiedzi wynika, że Wojewódzki Sąd Administracyjny w Warszawie obrzucił 

skargę p. Macieja Dobrzyńskiego na postanowienie Komisarza Wyborczego, czyli  

p. Dobrzynki nie powinien być radnym. Od tego postanowienia do WSA wpłynęła 

zażalenie oraz wniosek o zwolnienie z kosztów sądowych i ustanowienie 

pełnomocnika z urzędu. Następnie Starosta poinformował, że do p. Macieja 

Dobrzyńskiego został wysłany wyrok wraz z uzasadnieniem w dniu 17.08.2017 ale 

do dnia 4 września br. Sąd nie otrzymał zwrotnego potwierdzenia odbioru przesyłki.  

Następnie Starosta odniósł się do informacji UZP poinformował, że to postępowanie 

było przedmiotem badania Komisji Orzekającej przy Rzeczniku Dyscypliny Finansów 

Publicznych gdzie z tego tytułu otrzymał upomnienie. Nie zgodził się z tym 

upomnieniem i wystąpił do Głównej Komisji Orzekającej. Orzeczenie Komisji jest 

takie, że uchyla zaskarżone orzeczenie w części pierwszej dot. budowy CEM  

i uniewinnia od zarzutu naruszenia dyscypliny finansów publicznych oraz uchyla 

zaskarżone orzeczenie w zakresie kary i upomnienia oraz odstępuje od wymiaru 

kary. W dokumencie przedstawionym z UZP są nierzetelne i nieprawdziwe 

informacje.   

 

Radny Krzysztof Kaźmierczak poprosił o przybliżenie sytuacji w Muzeum  

w Warce w związku z wystąpieniem do Urzędu Marszałkowskiego w sprawie 

współfinansowania oraz rozmowami z Burmistrzem Warki.  

W odpowiedzi Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że jest umówiony na 

spotkanie z p. Burmistrzem Warki. Do Burmistrza zostało wysłane pismo w sprawie 

dofinansowania działalności Muzeum, ale do tej pory nie otrzymaliśmy odpowiedzi.  

W dalszym ciągu są prowadzone rozmowy z Marszałkiem Senatu, Ministrem Kultury  

i Dziedzictwa Narodowego w sprawie możliwości dofinansowania prowadzenia 

Muzeum. Muzeum do końca roku ma zapewnione środki finansowe. Propozycja 

Marszałka Struzika polegała na współfinansowaniu 50% na 50% jednak my 

bylibyśmy tylko dostarczycielami środków a zarządzanie Muzeum byłoby po stronie 

Marszałka.    

 



18 
 

Radny Stanisław Sitarek poinformował, że w miesiącu sierpniu uczestniczył w Sesji 

Rady Gminy w Belsku Dużym gdzie padły konkretne propozycje wójta i radnych 

odnoście budowy łącznika. Radny zwrócił się z zapytaniem czy sprawa została przez 

zarząd powiatu omówiona oraz jakie zapadły decyzje w sprawie budowy łącznika. 

W odpowiedzi Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że żadne informacje na 

temat stanowiska Wójta Belska Dużego nie wpłynęły. Zarząd Powiatu nie ma 

żadnego stanowiska na piśmie. Obecnie jesteśmy w posiadaniu dokumentacji 

budowy łącznika, ale Wójt nie jest nią zainteresowany, ponieważ dokumentację 

zamierza wykonać we własnym zakresie.  

 

 Radny Stanisław Sitarek poinformował, że na Sesji Rady Gminy był również 

Wojciech Wojtczak członek zarządu, który miał sprawę przedstawić na posiedzeniu 

Zarządu Powiatu. Na sesji ze strony p. Wójta padła propozycja, że ma środki  

i wykona łącznik po uzgodnieniu ze Starostą.    

 

Radny Wojciech Wojtczak poinformował, że na Sesji Rady Gminy zapadły ustalenia, 

że Wójt wystąpi do Starostwa o decyzję ZRID, ale do tej pory Wójt nie wystąpił.  

 

Radny Wiesław Czerwiński zwracając się do radnego Ambroziaka, który na 

posiedzeniu komisji finansów poinformował o sprawie poronienia w szpitalu 

grójeckim. Jeśli takie zdarzenie miało miejsce to należy o tym mówić, ale na komisji 

p. Prezes mówiła, że takiego zdarzenia nie było.  

Radny Krzysztof Ambroziak poinformował, że przeprowadzi rozmowy z dwiema 

osobami, które były świadkami zdarzenia.  

 

 

Ad.9  

Wolne wnioski i oświadczenia radnych.  

 

W tym punkcje porządku obrad nikt nie zabrał głosu.  

 

Ad. 10   

Zamknięcie posiedzenia.  

 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu Władysław 

Kumorek o godz. 12.20 zamknął posiedzenie wypowiadając formułę „Zamykam 

Sesję Rady Powiatu Grójeckiego” 

 

     Protokołowała:                                                                    Przewodniczył: 

 

     Ineza Banach                                                                 Władysław Kumorek   

 

 


